

Ir Andrew YOUNG

Associate Director (Innovation), Sino Group

B.Eng., MBA, FHKIE, MIEAust., CPEng

Ir Andrew YOUNG has over 35 years of executive experience, he was a senior executive and was the Chief Commercial Officer (2011-2017) of Hong Kong Science & Technology Parks Corporation and Director of Partnership Development (1998-2011) of The Hong Kong Polytechnic University. Ir YOUNG is currently the Associate Director (Innovation) of Sino Group with responsibility to explore and identify the Group's innovation and technology development and explore investment opportunities.



Ir YOUNG graduated from the University of South Australia with a Bachelor of Engineering (Mechanical Engineering) degree and holds a Postgraduate Diploma in Business Administration and Master of Business Administration. He is a fellow member of the Hong Kong Institution of Engineers and a Chartered Professional Engineer of the Institutions of Engineers Australia. Ir YOUNG is also an Adjunct Professor at The Hong Kong University of Science and Technology and The University of Hong Kong. He serves on various committees in different universities, such as Singapore Management University, City University of Hong Kong, Hong Kong Baptist University, etc. Ir YOUNG also sits on various position in leading commerce and industry associations, including the Chairman of Hong Kong Automation Technology Council and AI & Robotics Alliance of Hong Kong, Vice Chairman of Hong Kong Startup Council and Hong Kong Medical and Healthcare Device Industries Association, and member of Construction Industry Council, etc.

楊孟璋工程師

信和集團創新聯席董事

楊孟璋工程師擁逾 35 年高級行政管理人員經驗，曾任香港科技園公司高級行政人員及首席商務總監 (2011-2017) 及香港理工大學企業合作處總監 (1998-2011)，現職信和集團創新聯席董事，負責策劃集團的創新科技發展，及探討相關投資機會。

楊工程師畢業於南澳大學，擁有工學學士（機械工程）學位，並持有工商管理研究生文憑和工商管理碩士學位，他是香港工程師學會資深會員及澳洲工程師協會特許專業工程師。楊工程師為香港科技大學兼任教授及香港大學客座教授，並於多所大學擔任委員會委員，包括新加坡管理大學、香港城市大學及香港浸會大學等。楊工程師亦擔任多個主要工商業界協會的職務，現為香港自動化科技協會和香港人工智能與機械人聯盟主席、香港初創企業協會和香港醫療及保健器材行業協會副主席，及建造業議會成員等。